
Conclusies van de openbare vergadering van de commissie raadsvoorbereiding van 
8 januari 2013

Aanwezig:
Leden: 
CDA mevrouw G.Th.M. van Lieshout en de heer T. van Heese 
VVD A.J.M. Bank, B.A. Graal, R. Broekhuizen, mevrouw C.C.J. Breed-Vlaar
D66 F.J.M. Duits, G.A. Jägers, H. van Dijk
PvdA de heer M. Tjallema
GroenLinks M.J. van der Laan  

Bestuurders: H.B. Bruijn (met uitzondering van punt 9), G. Markus, F. Zantkuijl
Voorzitter: H. Werner
Griffier: mw. A.J. Kuijper

Ambtelijke ondersteuning: de heer J. Stolk, afdeling Ruimte

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering. Mevrouw Van Elst wordt vervangen door de heer 
Tjallema. Agendapunt 5, ontwerpverklaring van geen bedenkingen Lagedijk 12 is ambtelijk 
van de agenda gehaald. De heer Bruijn zal er in een  later stadium op terug komen
Op voorstel van de heer Bank wordt aan de agenda een besloten punt toegevoegd over een 
notitie die onlangs vertrouwelijk aan de commissie is toegezonden.
Het voorstel van agendapunt 9 is weliswaar te laat toegezonden, maar wordt gezien de 
noodzaak om in deze maand te besluiten toch besproken.
Aldus aangepast wordt de agenda vastgesteld. 
De heer Zantkuijl deelt mee dat Gedeputeerde Staten hebben laten weten in 2013 
repressief financieel toezicht te zullen houden op onze gemeente. 

2. Vaststellen van de conclusies van 4 december 2012

Na aanpassing van de voorletters van mevrouw Breed worden de conclusies vastgesteld. 

3. Lijst van toezeggingen en moties tot en met 18 december 2012

Desgevraagd zegt de heer Markus toe dat het advies over het 
Rekenkamercommissierapport over Bruggen en Viaducten in de commissie van februari zal 
kunnen worden geagendeerd. Ook het plan van aanpak voor het groenstructuurplan zou dan 
besproken kunnen worden. De Nota Wonen wordt aan de lijst toegevoegd met de 
aanduiding dat enkele weken nadat de regering helderheid heeft verschaft over het 
volkshuisvestingsdebat de aangepaste nota geagendeerd zal worden. 

4. Spreekrecht

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

A-stukken
5. vervallen



6. Integraal Veiligheidsbeleid Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2013-2014

VVD: Goed leesbaar stuk, het waarmaken van alle doelstellingen is te mooi  om waar te zijn. 
Komt er ook een registratie van de meldingen?
D66: aantal inhoudelijke vragen over de praktijk in de gemeente onder andere over de 
problematiek bij de JOP’s. 
De heer Bruijn raadt aan om detailvragen voor de vergadering te stellen aan de 
behandelend ambtenaar. Hij zet de situatie ten aanzien van de jongerenproblematiek, die 
samen met de welzijnspoot wordt aangepakt, uiteen.
De heer Zantkuijl vult aan dat er niet alleen jongerenoverlast is, maar dat er ook goede 
dingen door de jongeren worden gedaan. Er is sprake van verschillende groepen, die elkaar 
concurreren en mogelijk rivaliserend zijn. 
De heer Bruijn geeft aan dat de nota het beleid aangeeft met aanbevelingen voor de 
toekomstige aanpak.  
Voor een registratiesysteem is het eerst nodig om afspraken te maken wat onder het IVB 
valt. Hij acht het beter om ons nu te focussen op wat er binnenkomt.

De Voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering. 

7. Verordening Wet inburgering Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2013

Op de vraag van GroenLinks en PvdA om hoeveel mensen het in onze gemeente gaat 
antwoordt de heer Zantkuijl dat het er ongeveer 5 tot 7 zijn. Hij zal de commissie informeren 
over het huidige aantal inburgeraars. Hij is het met D66 eens dat het om een wettelijke 
maatregel gaat. 

De Voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering.

8. Milieuprogramma 2013

PvdA betreurt het dat er geen aandacht is besteed aan natuur, flora en fauna in het 
programma. De PvdA heeft dit ook bij eerdere programma’s opgemerkt en overweegt om nu 
maar eens tegen het voorstel te stemmen.
De heer Markus antwoordt dat voor natuur de Flora- en Faunawet van toepassing is, de 
gemeente heeft daar weinig aan toe te voegen. Hij antwoordt op de vraag van D66 dat de 
gemeente vier bedrijfsauto’s heeft en als die vervangen worden zal de optie aardgas worden 
bekeken. Tanken kan in de Waarderpolder of bij De Meerlanden in Rijsenhout. Het gerote 
verschil tussen de begroting 2012 en 2013 wordt veroorzaakt door de kapitaallasten van de 
nieuwe containers. Er is onduidelijkheid over de bezuiniging, waarover de VVD vragen stelt. 
Hierop zal apart teruggekomen worden. 
De suggestie van de PvdA om onder het hoofdstuk natuur concrete acties te voegen zoals 
bv
bescherming weidevogels en toezicht zal door de wethouder worden meegenomen. 

De Voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering.

2



9. Krediet in verband met afscheid burgemeester en installatie nieuwe 
burgemeester

De VVD en D66 verwonderen zich erover dat in de begroting geen post is opgenomen voor 
het afscheid van de burgemeester, dat immers al begin van het vorige jaar bekend was. 
Bovendien is een extra uitgave in dit verband volgens D66 gevoelig als je kijkt naar de 
bezuinigingen op personeel.
De heer Zantkuijl antwoordt dat pas recent bekend is geworden op welke manier het 
afscheid van de burgemeester georganiseerd zou worden. Het college meent dat de wens 
van de burgemeester op het op deze wijze te organiseren gehonoreerd moet worden, 
ondanks de bezuinigingen. De installatie van de nieuwe burgemeester wordt uit lopende 
budgetten gedekt. 
De commissie stemt er uiteindelijk mee in dat het voorstel voor de raad wordt geagendeerd. 

B-stukken

10. Informatie ontwikkelingsrichting dorpskern Halfweg

De commissie is positief over wat tot nog toe is gebeurd. De PvdA suggereert het proces 
transparant te houden onder andere met een goede website. VVD wil weten hoe de relatie is 
met dit plan en de structuurvisie en hoe het geïntegreerd wordt in het vernieuwen van de 
bestemmingsplannen. De VVD pleit er wel voor de participatie sober en minimaal te houden. 
Planologisch kan het een geheel zijn, maar de uitvoering zou meer gesnipperd kunnen zijn.
De heer Bruijn antwoordt dat het college al tijdens de inspraak verplicht is om globaal 
richting te bepalen in wat er aan ideeën is binnengekomen. Via de nota is het eigenaarschap 
neergelegd. De website is een aardige suggestie. Er kan een moment zijn dat gefaseerd tot 
realisering over wordt gegaan. Via de hoofdlijnen is er wel integrale aanpak.

11. Bedrijfsplan IASZ 2013

De commissie heeft waardering voor het bedrijfsplan. van de IASZ voor 2013. De heer 
Zantkuijl zegt naar aanleiding van vragen toe dat er een beleidsvoorstel naar de commissie 
komt over de tegenprestatie. Het moet een zorgvuldige procedure zijn. De gevolgen van 
nieuwe wetgeving voor de sociale werkvoorziening moet blijken uit de Participatiewet die 1 
januari 2014 ingaat. De toename van het aantal uitkeringsgerechtigden in onze gemeente, 
waarover het Haarlems Dagblad bericht zou  hebben, zoals GroenLinks meldt,  is de heer 
Zantkuijl niet bekend,. Hij zal nadere informatie inwinnen en er op terug komen. 

C-stukken

12. Politieke vagen over toegezonden C-stukken

- Schadeschap Luchthaven Schiphol
D66 toont zich, na eerdere opmerkingen over trage voortgang, positief over de huidige 
voortgang bij het Schadeschap.
- beheerkosten wegen 
De VVD en PvdA vragen zich af of de besluitvorming over het beheer van de wegen, 
achterstallig onderhoud, in de begroting 2013 is verwerkt. Het antwoord hierop komt 
schriftelijk naar de commissie.
- Notulen Monumentencommissie
Naar aanleiding van de vraag van D66 wie de nieuwe voorzitter van de 
Monumentencommissie benoemt, antwoordt de heer Bruijn dat de raad nieuwe leden in de 
commissie benoemt en dat de commissie zelf uit haar midden de voorzitter kiest. 
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Overige punten

13. Samenwerkingsverbanden

De heer Bruijn deelt mee dat er 25 januari aanstaande een AB-vergadering van het 
recreatieschap Spaarnwoude is, waar ook het vervolg van de besluitvorming over Landal 
Greenpark aan de orde komt.
De heer Jagers deelt uit het AB van Paswerk mee dat er een voorstel komt om de huidige 
gemeenschappelijke regeling op te heffen en een nieuwe op te richten. Er kunnen dan geen 
raadsleden meer deel uit maken van het Algemeen Bestuur maar de rol van de 
gemeenteraden in de besluitvorming verandert niet. 

14. Rondvraag

D66  wil weten wat de vervoersconsequenties zijn van de vestiging van PostNL op het 
Polanenpark. De heer Markus antwoordt dat er gewerkt wordt aan een vervoersprotocol met 
PostNL. Inhoud zal zijn dat de verkeersafwikkeling niet via de Liedeweg zal gaan. Voor 
vrachtwagens geldt daar nu al een breedtebeperking. 
Op de vraag van de PvdA over de aard van de bijeenkomsten over SpaarneBuiten 
antwoordt de Voorzitter dat daar al eerder in de raad over is gesproken. De avonden waren 
bedoeld voor de mensen die via het inspreekrecht hadden aangegeven mee te willen praten 
over het ontwerpbestemmingsplan. 

15. Sluiting

Niets meer aan de ode sluit de Voorzitter het openbare deel van de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare vergadering van 7 februari 2013

de griffier, de voorzitter. 
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